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Z denı́ku personalisty

Chodı́me do práce kolem kostela. Občas se u něj cestou zastavı́m a trochu rozjı́mám.
Ne, že bych byl na ty jejich svaté, ale je to takové hezké mı́sto. Řı́kám si, jaký to všechno má
smysl. Děláme outsourcing. Přijı́máme lidi, aby jiné lidi mohl někdo propustit.

Co po nás zůstane? Popsané šanony, archivnı́ maily na discı́ch. Tenhle kostel je starý
700 let. Co zbude z našı́ firmy za 700 let? Budeme jenom jména na náhrobcı́ch, v lepšı́m
přı́padě. Historici si budou 21. stoletı́ připomı́nat jako krysı́ závodiště. A já jsem v tom jenom
jedna dalšı́ krysa. V noci nespı́m, abych mohl psát zdůvodněnı́, proč někdo má být přijat
do práce, ze které také nic nezbude. Řı́ká se, že historii pı́šou vı́tězové. Tak možná aspoň ten
aktuálnı́ konkurz k něčemu bude, když se ta pozice jmenuje „vı́těz“.


